
Boško Tomić 

1. Pitanje postavljeno Ministarstvu finansija i trezora BiH – „S obzirom da veliki broj starih 

deviznih štediša kod Ljubljanske banke potražuje znatan iznos sredstava, moje pitanje je - Šta je 

Ministarstvo učinilo do sada i šta planira uraditi kako bi se građanima BiH vratio njihov zarađeni 

novac?“ 

2. Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH – „S obzirom da je došlo do presude Suda u Strazburu u 

slučaju „Branimir Đokić protiv Federacije BiH“, postavljam pitanje - Kada se planiraju vratiti 

vojni stanovi ili nadoknaditi finansijski građanima iz Republike Srpske koji su bili nosioci 

stanarskog prava do 1992. godine ili su ih već bili ranije otkupili?“ 

 


